3. 有參與期數的各方的關係

RELATIONSHIP BETWEEN PARTIES INVOLVED IN THE PHASE

期數的承建商之一恒順建築有限公司屬於其中五個賣方即豐收發展有限公司、嘉理有限公司、 沛成發展有限公司、安豐發展有限公司及裕銀發展有限公司及前述五間賣方公司之所有的控權 公司的有聯繫法團。

期數的承建商之一協興建築有限公司屬於其中一個賣方駿星投資有限公司及其所有的控權公司的有聯繫法團。

除上述註明外,《一手住宅物業銷售條例》附表1第1部第3(2)及(4)條規定的資料不適用於該期數。

One of the building contractors of the Phase, Heng Shung Construction Company Limited, is an associate corporation of five of the vendors, namely Harvest Development Limited, Carley Limited, Perfect Success Development Limited, Onfine Development Limited and Rich Silver Development Limited, and all the holding companies of the said five of the vendors.

One of the building contractors of the Phase, Hip Hing Construction Company Limited, is an associate corporation of the vendor, Regent Star Investment Limited, and all its holding companies.

The information as required under section 3 (2) & (4) in Part 1 of Schedule 1 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance are not applicable to this phase except those specified above.